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BROI.0012.3.5.2019 
 

 
Protokół nr 5/19  

z posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych   
z dnia 2 sierpnia 2019 roku 

 
1) Otwarcie obrad 

 
Pan Karol Matusiak  – Przewodniczący Komisji Edukacji i Spraw Społecznych w dniu 
2 sierpnia 2019 r. o godzinie 907 otworzył obrady Komisji Edukacji i Spraw  Społecznych. 
Powitał radnych oraz zaproszonych gości w osobach:  Pani Agaty Wojtkowskiej – Członka 
Zarządu Powiatu, Pana Jana Stockiego – przedstawiciela Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum  
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 4 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 5 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3) Przyjęcie porządku obrad  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 
otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji.   
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad.  
4) Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

6 czerwca 2019 r.  
5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego, od dnia 1 września 2019 roku.  

6) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań w zakresie promocji powiatu 
wraz ze sprawozdaniem z wykorzystania środków finansowych na poszczególne 
zadania za lata 2016-2018.      

7) Sprawy różne.   
8) Zamknięcie obrad Komisji.   

 
Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag?  
Przewodniczący Komisji  zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 4/19 z posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 
z dnia 6 czerwca 2019 r.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z  posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych z dnia 6 czerwca 2019 
r.?  Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 5/19 z posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych z dnia 
6 czerwca 2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw - 0  
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 4/19 z posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych z dnia 
6 czerwca 2019  roku. 
 

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego, od dnia 1 września 2019 roku.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 
Pan Jacek Stocki powiedział, że rada powiatu jest zobligowana do przyjęcia planu sieci 
szkół od dnia 1 września 2019 r. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Kujawsko – 
Pomorskiego Kuratora Oświaty, który wydał pozytywną opinię. Plan sieci uwzględnia nie 
tylko szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski, ale również szkoły, 
które są prowadzone przez Ministerstwo Rolnictwa oraz szkoły niepubliczne. Oprócz szkół, 
które są prowadzone przez stowarzyszenie w Choceniu, jest też liceum w Modzerowie. Nie 
ma jeszcze informacji czy liceum będzie miało nabór.  
Radny Wojciech Rudziński zgłosił uwagę dotyczącą ZS RCK w Kowalu, jest błędny adres. 
Zamiast ul. Wojska Polskiego powinna być ul. Kazimierza Wielkiego.  
Pan Jan Stocki stwierdził, że dane były weryfikowane w szkole. Jeżeli jest konieczna 
zmiana, to będzie zmiana redakcyjna, jeżeli komisja będzie o to wnosiła.  
Przewodniczący Komisji odczytał treść projektu uchwały: 
 

„Projekt   
Uchwała nr …/19 

Rady Powiatu we Włocławku  
z dnia ……………… 2019 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na 
obszarze Powiatu Włocławskiego, od dnia 1 września 2019 roku 

 

Na podstawie art. 12 pkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 511), art. 39 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo 
oświatowe (Dz. U. z2019r. poz. 1148) oraz art. 217 ust. 6 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - 
Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 60, 949 i 2203 oraz 
z 2018 r. poz. 2245), uchwala się, co następuje: 
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§ 1. Ustala się plan sieci publicznych szkół ponadpodstawowych, z uwzględnieniem szkół 
ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego prowadzonych 
przez inne organy prowadzące stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu we Włocławku. 

§3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego”. 
   
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Włocławskiego, od dnia 1 września 2019 roku.   
 
Projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Włocławskiego, od dnia 
1 września 2019 roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań w zakresie promocji 
powiatu wraz ze sprawozdaniem z wykorzystania środków finansowych na 
poszczególne zadania za lata 2016-2018.      

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie informacji. 
Pan Jan Stocki poinformował, iż sprawozdanie dotyczy okresu 3 lat. W roku 2016 
planowano 232.600 zł na promocję  a wydatkowano 231.523,67 zł.  W roku 2017 planowano 
na promocję 317.500 zł, wydatkowano 303.722,21 zł. W roku 2018 planowano na promocję 
521.250 zł, wydatkowano 499.891,04 zł.   Koszty związane z realizacją promocji powiatu 
stopniowo wzrastały. Realizacja zadań w poszczególnych latach jest pokazana w informacji. 
Przewodniczący Komisji  w związku z brakiem uwag, stwierdził, że informacja Zarządu 
Powiatu dotycząca realizacji zadań w zakresie promocji powiatu wraz ze sprawozdaniem 
z wykorzystania środków finansowych na poszczególne zadania za lata 2016-2018   została 
przyjęta.  
 
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań w zakresie promocji powiatu wraz ze 
sprawozdaniem z wykorzystania środków finansowych na poszczególne zadania za lata 2016-
2018 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
     

7) Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że członkowie komisji otrzymali wyniki matur 
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski, jak również 
podsumowanie naboru do szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski 
na dzień 29.07.2019 r.  
Pan Jan Stocki poinformował, iż ostateczna informacja na temat matur będzie wówczas, 
kiedy będą znane wyniki matur poprawkowych (początek września). Nabór do szkół będzie 
pełny na dzień 1 września 2019 r. Dla organu prowadzącego najważniejszą datą jest 
30.09.2019 r. To jest dzień, na który zostanie naliczona subwencja  oświatowa. Obecnie 
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funkcjonuje się w elektronicznym systemie oświatowym tzw. SIO 2. Dla  uczenia ze stopniem 
niepełnosprawności oraz uczenia o specjalnych potrzebach edukacyjnych, są inne stawki 
subwencji. Jeżeli chodzi o wyniki matur,  to 68% zdawalności jest dla szkół, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Włocławski. Są szkoły o prawie 100% zdawalności – ZS 
w Lubrańcu i szkoły – ZS w Chodczu, gdzie wystąpił problem ze zdawalnością z języka 
angielskiego. Z 20 osób przystępujących do egzaminu aż 10 osób nie zdało matury z języka 
angielskiego. W LO w Kowalu był dobry wynik. Liczba maturzystów była mała, ale spośród 
nich 1 osoba nie zdała egzaminu. ZS w Kowalu – dorośli słuchacze nie przystąpili do 
egzaminu maturalnego. Będą wyciągnięte wnioski w sprawie przygotowania do matur. 
Dyrektor ZS w Chodczu zobowiązała się, że będzie wprowadzać takie zmiany w nauczaniu, 
aby sytuacja ze zdawalnością matur z roku 2019 nie powtórzyła się. Jeżeli chodzi o nabór, to 
są to dane z 29.07.2019 r. Pan starosta zapoznał się z tymi danymi i podjął wstępną decyzję 
o utworzeniu oddziałów w poszczególnych szkołach. W ZS w Chodczu powstaną 4 oddziały. 
Uwagę zwraca szkoła branżowa, gdzie jest tylko 14 chętnych. Członek zarządu poprosiła 
o przygotowanie jakiejś formuły, w jaki sposób można koszty funkcjonowania tej szkoły 
zmniejszyć. Szkoła branżowa jest najtańsza w prowadzeniu. Subwencja przy 14 słuchaczach 
będzie wystarczała na utrzymanie tej szkoły. Szkoły branżowe są optymalne, jeżeli chodzi 
o  zaspokojenie potrzeb  samą subwencją. Jest mniej zajęć lekcyjnych, więcej praktycznych. 
Gorzej przedstawia się koszt wykształcenia licealisty, czy absolwenta technikum. Dyrektor 
ZS w Chodczu przekazała informację, że będzie możliwość prowadzenia wspólnych zajęć. 
W klasie I -  2 godziny plus 10 godzin zajęć praktycznych w podziale na grupy. W klasie II – 
8 godzin plus 10 godzin zajęć praktycznych. W klasie III  - 10 godzin plus 10 godzin zajęć 
praktycznych. Są  różne specjalności, ale pewne zajęcia można prowadzić wspólnie.  Można 
doprowadzić zatem do pewnych oszczędności.   Na początku była informacja, że nie będzie 
można łączyć klas w zakresie religii. Pani Agata Wojtkowska – Członek Zarządu podjęła 
dyskusję w tym temacie z ks. proboszczem.  Najprawdopodobniej w tym zakresie również 
będzie pozytywna decyzja.  Podobna sytuacja była w ZS w Lubrańcu. Również dzięki Pani 
Wojtkowskiej udało się dojść do konsensusu, że lekcja religii będzie łączona. W ZS 
w Lubrańcu jest przyjętych 10 uczniów w szkole branżowej po szkole podstawowej. 
Analizując prawo oświatowe dochodzi się do wniosku, że dla utrzymania ciągłości nauczania, 
należy powołać tą klasę. Dyrektor zaproponował, że klasa I po gimnazjum i po szkole 
podstawowej będzie mogła mieć jednego wychowawcę. Jest to oszczędność jednego dodatku 
(300 zł) i jednej godziny lekcyjnej. Propozycja dotyczy też połączenia  lekcji wychowania 
fizycznego, co daje oszczędność 3 godzin lekcyjnych, lekcji religii, co daje 2 godziny 
oszczędności, połączenia zajęć z edukacji dla bezpieczeństwa – 1 godzina oszczędności, 
połączenia zajęć do wychowania w rodzinie, co daje tygodniowo pół godziny oszczędności. 
W związku z małą liczebnością uczniów w klasie II i III w szkole branżowej, lekcje 
wychowania fizycznego będą prowadzone w jednej grupie (razem będzie ćwiczyć 22 
uczniów), oszczędność 3 godzin lekcyjnych. Łącznie będzie 10,5 godziny oszczędności 
tygodniowo plus jeden dodatek za wychowawstwo oraz doradztwo zawodowe 10 godzin na 
cykl nauczania. Jest to racjonalne podejście do zaistniałej sytuacji. W szkole branżowej, po 
gimnazjum, zostało przyjętych 16 uczniów. Pan Starosta wyraził wstępnie wolę, aby dwa 
oddziały powołać.  W liceum ogólnokształcącym, po gimnazjum, jest przyjętych 34 uczniów 
(jedna klasa) oraz 40 uczniów, po szkole podstawowej (2 oddziały). W ZS w Lubrańcu 
łącznie zostałoby powołanych 5 oddziałów klas pierwszych.  Jeżeli chodzi o ZS w Izbicy 
Kujawskiej, to do liceum ogólnokształcącego przyjętych uczniów po szkole podstawowej jest 
41 (2 oddziały), po gimnazjum – 20 (1 oddział) oraz dwie klasy szkoły branżowej, 21 
uczniów po szkole podstawowej i 20 uczniów po gimnazjum. Łącznie w ZS w Izbicy Kuj. 
będzie 5 oddziałów klas pierwszych. W ZS w Kowalu, który od 1 września 2019 r. będzie 
funkcjonował w nowej formule, jest szkoła dla dorosłych oraz liceum ogólnokształcące. 
Zostaną otworzone dwa oddziały liceum ogólnokształcącego. Po szkole podstawowej jest 
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przyjętych 22 uczniów i po gimnazjum – 16 uczniów. Do wydziału dzwoniły osoby 
zaineresowane naborem z zapytaniem – czy oddział zostanie otworzony w związku 
z przekształceniem szkoły. W ZS w Lubrańcu – Marysinie przyjętych do technikum, po 
szkole podstawowej, jest 45 uczniów (2 klasy), zaś po gimnazjum 32 uczniów. Łącznie będą 
utworzone 3 oddziały klasy pierwszej. Dodatkowo będzie też powołana klasa szkoły 
policealnej, która do tej pory nie funkcjonowała. Zgłaszali się chętni do szkoły policealnej. 
Wydział mobilizował dyrektora szkoły, aby ich aktywizować. Większość osób już zgłosiła się 
do szkoły. Subwencja oświatowa wystarcza, kiedy w szkole policealnej jest   kilkanaście 
osób. Powiat otrzymuje subwencję jako jedną sumę. Szkoły tego typu, z perspektywy 
powiatu, są bardzo cenione, bo przynoszą dodatkowe środki finansowe, podobnie jak szkoły 
branżowe.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy zatrudnienie nauczycieli jest wystarczające? Jest 
więcej klas niż do tej pory było. Czy obecne zasoby kadrowe będą wystarczające do 
nauczania?   
Pan Jan Stocki powiedział, że ważną informacją od dyrektorów jest to, że będą zapewniać 
pełne etaty nauczycielom i nadgodziny, dzięki czemu nie będzie się wypłacać dodatkowych 
środków.  Są zasoby kadrowe. Żaden z dyrektorów nie zgłosił, że będzie miał jakikolwiek 
problem z zapewnieniem kadry. Szkoły powiatowe najczęściej pracują w porozumieniach ze 
szkołami lokalnymi prowadzonymi przez gminę. Będzie się zwracać uwagę na to, aby były 
pełne etaty. Pan Starosta traktuje tą sprawę bardzo poważnie. Na zarząd powiatu, który 
odbędzie się w dniu 7 sierpnia br., Pan Starosta poprosił wszystkich dyrektorów szkół, 
księgowych.  Należy optymalizować koszty funkcjonowania szkół. Jeżeli zaoszczędzi się 
środki finansowe, to będą te środki na rozwój bazy edukacyjnej, wspieranie szkół w innym 
zakresie. 
Radny Jerzy Pawłowski stwierdził, że portal Dzień Dobry Włocławek napisał prawdę 
w zakresie zdawalności matur (68%) - prawie połowa nie zdała matury w Powiecie 
Włocławskim. Należy się zastanowić, żeby wynik poprawiać, a nie robić medialnego szumu, 
że jest dobrze.  
Pan Jan Stocki powiedział, że Dzień Dobry Włocławek nie odniósł się do danych. Pan 
Stocki zacytował portal: „O wiele słabiej wypadli maturzyści spoza miasta. Wśród uczniów 
z Powiatu Włocławskiego maturę zdało bowiem 55%, czyli 93 spośród 173”. Były to dane, 
które odnosiły się do całego powiatu. Radny ma rację, bowiem należy dołożyć starań, aby 
osoby, które przystępują do matury, zdawały ją. Zostało złożone wyjaśnienie, że nie jest to 
55%, a 68% w przypadku szkół powiatowych. Było stosowne sprostowanie. Gdyby bazować 
na danych, tylko i wyłącznie, Centralnej Komisji Edukacyjnej, to radni zostaliby 
wprowadzeni w błąd. Nie są to wyniki szkół, dla których powiat jest organem prowadzącym. 
Powiat Włocławski nie ma żadnego wpływu na to, jak wypadną matury w Starym Brześciu, 
Kowalu, Choceniu itd.  Można jedynie wprowadzić takie działania w stosunku do swoich 
szkół. Szkoły powiatowe nie są priorytetem edukacyjnym dla uczniów, którzy mają 
wyjątkowo dobre wyniku w nauce, bo oni najczęściej wybiorą LZK czy LMK we Włocławku 
albo inne. Trudno jest rozliczać wszystkich dyrektorów szkół. ZS w Lubrańcu spełnia 
wymagania, o których wspomniał radny – 96% zdawalności.  
Radny Jacek Jabłoński  stwierdził, że przeczytał informację o zdawalności matur 
w Powiecie Włocławskim. Radny jest zadowolony, że wydział szybko zareagował i że poszło 
sprostowanie. Jest różnica 55% a 68%. Radny zgodził się z radnym Pawłowskim, że nadal nie 
jest to świetny wynik. Radny zapytał czy byłaby możliwość, aby porównać wyniki matur 
w szkołach powiatowych z wynikami z lat poprzednich oraz z powiatami ziemskimi 
w Województwie Kujawsko – Pomorskim? Zanim wprowadzono matematykę, jako 
obowiązkowy przedmiot maturalny, to wyniki matur były lepsze.  
O godzinie 938 na obrady komisji przybył radny Pan Dawid Dalmann. Na sali obrad było 5 
radnych.  
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Pan Jan Stocki powiedział, że można porównać ostatnie 3- 4  lata. Można porównać się 
z powiatami najbliżej położonymi. Pan Stocki stwierdził, że dane pozyska z Powiatu 
Lipnowskiego, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Rypińskiego. Takie dane powinny 
udostępnić poszczególne wydziały powiatów. Pan Stocki chciałby uniknąć błędu pozyskując 
dane z Centralnej Komisji Egzaminacyjnej, która podaje wyniki szkół niepublicznych, 
ministerialnych i powiatowych działających na terenie danego powiatu. Dane powinny być od 
powiatów, które są organami prowadzącymi szkoły.  Wydział postara się przygotować 
informację razem z informacją o ostatecznych wynikach matur. Będzie to ciekawy materiał 
porównawczy.  
Przewodniczący Komisji zapytał, jak należy rozumieć pozycję w tabeli – miejsca wolne?  
W ZS w Chodczu jest podane:  aplikujących – 43, przyjętych – 33, nieprzyjętych – 0, wolne 
miejsca – 0. W szkole branżowej np.: aplikujących – 16, przyjętych – 14, nieprzyjętych – 0, 
miejsca wolne – 16.  
Pan Jan Stocki poinformował, iż przedstawiona tabela zawiera dane, na które czekało 
Kuratorium Oświaty. Dane przedstawione w tabeli, to dane przekazane przez dyrektorów 
szkół.  Dyrektorzy oceniają, ile mają miejsc wolnych. Większość dyrektorów dopełnia klasy 
do 30 uczniów. Kuratorium określa, że klasy 30 osobowe, to klasy maksymalne. Mogą być 
klasy o większej liczebności. Wolą organu prowadzącego jest to, aby klasy były optymalnie 
24 osobowe. Wówczas jest jak najwyższa subwencja do organizowanych zajęć i nie trzeba 
dzielić na grupy. Jeżeli chodzi o kolumnę – aplikujących i kolumnę – miejsca wolne, to są to 
dane, które zostały przekazane kuratorium. Swojego czasu były apele, aby znaleźć  wolne 
miejsca w szkołach.  Wicestarosta wypowiadał się kilkukrotnie, że są w Powiecie 
Włocławskim wolne miejsca i zachęcał potencjalnych uczniów do przyjścia do szkół 
powiatowych.  
Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w szkołach branżowych nauka zawodu 
w większości jest poza szkołą, co oznacza, że nie obciąża to szkoły, za wyjątkiem szkoły 
w Chodczu. Radny zapytał, ile wynosi limit dla szkół policealnych, żeby dyrektor mógł 
otworzyć w danej szkole klasę? W szkołach zaocznych jest duża rotacja. Rozpoczyna 30 
słuchaczy a kończy np. 30%. Były klasy, że 7 słuchaczy kontynuowało naukę. 
Pan Jan Stocki poinformował, iż w zakresie samofinansowania się w szkołach policealnych, 
wystarczy 7 słuchaczy, aby zapewnić utrzymanie z subwencji oświatowej. Sytuacja, o której 
mówił radny z punktu widzenia ekonomii jest bardzo dobra. Jeżeli jest 100 uczniów w dniu 
30 września, to powiat otrzymuje na taka liczbę subwencję. Jeżeli w międzyczasie zmienią 
szkołę i w miesiącu maju jest 30 uczniów, to ponosi się koszt utrzymania 30 uczniów, ale cały 
czas co miesiąc otrzymuje się subwencję na 100 słuchaczy. Przy 9 uczniach klasa sama się 
finansuje.  Jeżeli chodzi o szkoły branżowe, to są zawarte porozumienia dotyczące kształcenia 
zawodowego. Kształcenie zawodowe będzie w Chodczu. W ZS w Kowalu ukończyło szkołę 
policealną ponad 30 słuchaczy. Pan Stocki poinformował, iż Zarząd Powiatu na swoim 
posiedzeniu przyjął informację i wyraził zgodę na nowe kierunki w ZS w Kowalu. Nowe 
kierunki są zgodne z rozporządzeniem, jakie przygotowało Ministerstwo Edukacji 
Narodowej. Największy nacisk jest kładziony na kształcenie zawodowe w porozumieniu 
z pracodawcami, z praktykami u pracodawcami i takie kształcenie, które odpowiada na 
potrzeby lokalnego rynku. Dyrektor zawarła nowe porozumienia z lokalnymi 
przedsiębiorcami, instytucjami z terenu Kowala i okolic.    
Przewodniczący Komisji zapytał, na jakim etapie jest budowa szkoły w Chodczu? 
Pani Agata Wojtkowska – Członek Zarządu Powiatu  powiedziała, że kamień węgielny 
został wmurowany, trwają intensywne prace budowlane. Termin zakończenia inwestycji jest 
przewidziany na 2020 r. Prace są wykonywane zgodnie z harmonogramem. 
Radny Wojciech Rudziński zapytał, jak następuje łączenie szkół w Kowalu, czy są 
problemy, trudności? 
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Pan Jan Stocki powiedział, że trudności są systematycznie rozwiązywane. Szkoła powiatowa 
znajduje się w siedzibie szkoły gminnej. Poprzednia dyrektor LO w Kowalu została 
dyrektorem szkoły gminnej. Pozostaje nauczycielem historii. Dyrektor szkoły dla dorosłych 
została dyrektorem zespołu szkół. Rolą organu prowadzącego jest doprowadzenie do tego, 
aby wykorzystać jak najlepiej współpracę. Odbyło się spotkanie z Burmistrzem Kowala na 
temat funkcjonowania szkoły.  Zmierzać się będzie do tego, aby aneksować umowę wynajmu 
pomieszczeń. Umowa nie jest  dość precyzyjna. Chodzi o to, aby klasy szkoły powiatowej 
miały możliwość bardziej swobodnej pracy. Poprzednia umowa była bardziej ogólnikowa, nie 
precyzowała czasu dostępu do niektórych sal (sala gimnastyczna, aula). Burmistrz Kowala 
wyraził zadowolenie w sprawie zmiany umowy. Stworzenie umowy pozostaje po stronie 
wynajmującego. Powiat chce zgłosić swoje uwagi, aby współpraca obu dyrektorów była jak 
najlepsza.  Obecnie jest etap z przekazaniem mienia związanego z liceum, inwentaryzacja. 
Zamknięcie bilansu nastąpi w dniu 31 sierpnia 2019 r., bo wtedy kończy się działalność 
szkoły.   
 
Podsumowanie naboru do szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski 
na dzień 29.07.2019 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 

8) Zamknięcie obrad komisji  
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 2 sierpnia  
2019 r. o godzinie 955 zamknął obrady komisji. 
 

 
Przewodniczący Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych 
 

Karol Matusiak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała  
Marta Grzegórska ………………… 


